
 
 

Skolebestyrelsesmøde i det nye mødelokale 
01. februar 2017 kl. 17.00 – 20.00  

 
 
 
 
Mødeleder: Henrik 
Referent: Dorthe 
 
Dagsorden 

 Beskrivelse  
Godkendt 
 
Lars: Økonomi kommer på et senere 
tidspunkt. Regnskab i høring uge 8 
Doodle kommer senere 
Skoleårsplanlægningen er i gang. 
Budget i dag. 
Pædagogisk dag på lørdag 
Herefter kører det slag i slag. 2 ting 
anderledes: Aarhusaftalen 
præcisering. SFO pædagoger særlig 
situation i forhold til usikkerhed og FU 
 
Henrik: valg til sommer 2018, alle på 
valg. Overveje at vælge nogen 
sommeren 2017 for 3 år, så man 
udskifter halvdelen hvert 2 år. 
Suppleringsvalg.  
 
Henrik nyt ordinært medlem i 
forbindelse med Olufs udtræden af 
skolebestyrelsen.  
 
Lars undersøger muligheden for 
suppleringsvalg. 
 
 
Henrik har fået en del henvendelser i 
forhold til kantinen. Dorthe 
redegjorde for beslutningen for 
indskrænkning af åbningstiden som er 
et af flere tiltag i forhold til at skabe 
sammenhæng mellem ressource og 
opgave. Vi forsøger at udvide 

1. Dagsorden og referat 
 

Godkendelse og gennemgang 

2. Nyt fra skoleledelsen 
 

Orientering 

• Økonomi 

• Doodle-opgørelse 

• Nyt skoleår 

• Valg til bestyrelsen 

• … 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. Ordet er frit Henvendelser fra forældre, vi 
skal dele med hinanden 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 

åbningstiden for de yngste elever efter 
Vinterferien. 
 
Lene: Brugerrådet på Eskegården 
meget interesseret i at komme ind på 
skolen. Lars tager kontakt til 
repræsentant.  
 
 
Særligt fokus på betaling for børn i 
specialklasser.  
 
Kantinen drøftet. Vigtig for 
Skolebestyrelsen. Ledelsen arbejder 
kontinuerligt på at optimere 
kantinedriften indenfor alle 
parametre. 
 
Budgettet er godkendt. 
 
Principper om lejrskoler, skolerejser 
og elevernes praktik flyttes til et 
senere møde. Der skal afsættes mere 
tid til dette punkt. 
 
 
Det blev drøftet, hvordan der skal 
være forskel i de enkelte teams.  
Ledelsens holdning er at der ikke skal 
være en generel skoleretningslinje der 
gælder for alle. 
 
Sikkerhedsspørgsmål bør ligeledes 
være op til teams. 
 
Ønske om at det sociale aspekt skrives 
ind i principperne. 
 
Fungere i den til enhver tid gældende 
organisationsstruktur. 
 
 
Punktet udsættes. 
 
 
 
 
 

4. Godkendelse af skolens 
budget 
 

Dorthe fremlægger ledelsens 
forslag til budget. 
Der bliver mulighed for at 
komme med spørgsmål og 
endelig skal budgettet 
godkendes. 
 
 
 
 
 
 

5. Principper 
 

Godkendelse af lejrskoler, 
skolerejser og elevernes 
praktik 
 
 
 
Gennemgang af princip for 
elevernes brug af telefon og 
PC 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

6. Udgangstilladelse for de 
ældste elever 

Vi tager en dialog om fordele 
og ulemper. 
Debatten skal danne grundlag 
for ledelsens beslutning på 
området. 
 
 
 

7. Dialogmødet + den 
pædagogiske dag 

Planlægning af dialogmødet. 
Herunder forslag til invitation 



 
Hvad vil vi gerne have ud af 
den 04. februar – og hvad vil 
vi gerne have ud af 
forventningsbeskrivelsen – og 
hvordan bliver den et levende 
aktiv for forældrene? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Lene: 10 udsagn til dialogmøde og den 
pædagogiske dag.  
 
Forældrerepræsentanterne spørger på 
dialogmødet om, hvordan man gør det 
levende. 
 
Lars præciserer at det er et udkast 
som er til debat på den pædagogiske 
dag, hvor der deltager 3 
repræsentanter fra Skolebestyrelsen. 
Processen på dialogmødet bliver en 
anden. 
 
Invitation til dialogmødet med lidt 
mere kant i uge 9. Emner: 
forventningsbeskrivelse m. kort til 
dialog, speeddating, set up afhængigt 
af antal tilmeldte. 
Lars kontakter Jan Dyberg 
Tilmelding via intra 
Skolebestyrelsen mødes 23/2. Marie 
Stenild er tovholder på processen. 
 
 
Punktet udsættes 
 
 
Lars undersøger retningslinjer for 
skolebestyrelsesvalg. 
 
Oluf er udtrådt af skolebestyrelsen. 
 
 
 
 
 
 
 
 

8. Punkter til kommende 
møde 
 
 
 
Eventuelt 

Alkoholfrie skolefester 
Genoptagelse af den debat, 
der opstod på sidste møde 
 
 
 

 
Vi ses 
 
Lene, Henrik og Lars 


